
Entrevista amb... À
SANT FELIU DE GUÍXOLS
Apartat de correus ̂ 70ALBERT MALLOL i ROCA

President de Jo v en tu ts M usicals a San t Feliu de Guíxols

Com a representant d 'una entita t tan im portant com és J .J .M .M . podriem començar demanant-te
una breu explicació del que és i la seva actuació a la nostra vila.

A .M . J .J .M .M . és un grup de gent que prepara actuacions musicals desinteressadament, és una 
associació relacionada a nivell mundial i que consta d 'una sèrie de socis que li donen suport i ajut.
La seva actuació neix a la nostra vila l'any 1983 i l'actual junta opera des del març d'enguany. 
Aquesta està form ada per sis membres: ALBERT M ATEU, JAU M E GRAMONER, JOSEP M .a 
DONAT, CARLES SOLES, BARTOMEU AULADELL i FINA CARRERES (secretaria) (els tres últims 
són nous a l'actual junta)
Les activ itats que estem realitzant a Sant Feliu es basen en prom ocionar el fe t musical, ficar-l'ho  el 
més possible a l'abast de la gent (fora i d intre de la nostra ciutat) i mantenir cursets didàctics per 
adults.
A  l'estiu organitzem el FESTIVAL INTERNACIONAL DE M U SIC A DE LA PORTA FERRADA, cosa 
que porta molta feina i aquí hem d'agrair a l'igual que en m oltes altres coses la tasca desenvolupada 
per la Junta  anterior.

RSF: L'estiu és ple d 'actes m usicals, però i a l'hivern?

A .M : Com bé dius intentem  que l'estiu estigui ple d 'activ ita ts  musicals i pel m om ent sembla que això 
s'aconsegueix. Una de les nostres il·lusions és que to t l'any tinguem  una C IUTAT MUSICAL, 
intentarem oferir el màxim  nombre de concerts dins el lim ita t pressupost que tenim , sempre exigint 
la màxima qua lita t possible. Per exemple la qualitat que demanem l'hem  trobat amb molts concerts 
d'aquest estiu i la seguirem m antinguent en concerts com el de l'anglès DAVID RUSSELL, que és un 
dels m illors guitarristes d'Europa. És un home que ve sovint a fer cursets de pedagogia de guitarra i el 
mes de Setembre Sant Feliu podrà gaudir de la seva música, és un concert to ta lm ent recomanable.

RSF: Fins ara a S ant Feliu J .J .M .M . ha o rgan itzat concerts de m úsica clàssica i un parell de jazz. 
A questa especialització com porta  una restricció d'audiència?

A .M .: Bé, aquesta nova junta es va proposar fer arribar el màxim nombre de concerts a quanta més gent 
possible. És clar que certs tipus de concerts tenen una audiència lim itada i el que intentem és 
com binar d iferents classes de música per augmentar amb l'especialització que to thom  pugui 
participar dels concerts i a la vegada agumentar també, el nivell musical de la gent.

RSF: EL FESTIVAL IN TE R N A C IO N A L DE M Ú S IC A  DE LA PO R TA  FER R AD A , ocupa una gran 
part del pressupost que es dedica a la m úsica a Sant Feliu, el tem a econòm ic és im portant i 
m és el de les subvencions, d 'aquest ú ltim  aspecte n 'esteu contents?

A .M : Aquest any s'han porta t m olt bé amb nosaltres, això s'ha de reconèixer. El pressupost d 'enguany és 
tres vegades més gros que el de l'any passat i s'ha repartit de la següent manera:

30% de la Generalitat; 20% de l'A jun tam ent; 10% D iputació; 20% privat i la resta (20%) es treu 
de les entrades i comerços.

RSF: Una de les curiositats d 'enguany és la inclusió per prim era vegada d'una òpera ...

A .M : Sí, és "La  voix hum anine" de Bulenc sobre un text de Jean Cocteau. Un altre curiositat és un 
concert únic amb una de les millors form acions de música antiga: el grup HESPERION XX amb Jordi 
Savall (director) i M ontserrat Figueres (soprano). Faran música del temps de l'Arm ada Invencible.

RSF: A  m és del que ha d it fins ara destacaria alguna a ltre  novetat?

A .M : S'hauria de citar l'in ten t, que esperem hagi estat acceptat, de descentralitzar els concerts d 'un  únic 
local, una prova d 'a ixò  han estat els concerts que s'han realitzat en els bars EL CORSARI, CANARI i 
AH IVOY, així com  LA M ÚSICA A L CARRER, essent a la vegada un intent de desm itificació de la 
música. En aquesta "ope rac ió " han contribu it gent de la FILARMONICA DE STUTTGART, de 
l'ORQUESTRA DE PARIS i de la KREISLER STRIRY ORCHESTRA. A  més vam escoltar les 4 
estacions de Vivaldi per la Camerata Lysy. la Vella Dixieland, la Platería, la W urburger Percussions i 
els Pegasus al Passeig musicant la pel·lícula Berlín, història d'una ciutat.
Com a satisfacció podem dir que va assistir-hi molta gent i esperem que aquesta acceptació sigui 
igual o superior el proper any.

— A lbert Mallol és a més de President de Joventuts Musicals a Sant Feliu, pianista com positor, mestre de 
música i com ponent del grup local CAMERA ELFICA.
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